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Protokół Nr 17/2020 

posiedzenia Komisji Strategii i Promocji Miasta Rady Miejskiej Inowrocławia 

odbytego 19 października 2020 r.   
 

w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość  

______________________________________________________________ 

 

Czas z trwania posiedzenia: 13.00 – 13.35.  
 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

przewodnicząca    - Ewa Podogrodzka, 

zastępca  przewodniczącej  - Lidia Stolarska, 

członek:      - Jacek Bętkowski, 
 

Nieobecny na posiedzeniu Damian Polak – członek Komisji.  
 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyła Adriana Herrmann – Naczelnik Wydziału 

Kultury, Promocji i Komunikacji Społecznej. 
 

Listy obecności radnych oraz zaproszonych gości stanowią -  załączniki nr 1 i 2  

do protokołu.  
 

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzyła i prowadziła Pani Ewa Podogrodzka – 

Przewodnicząca Komisji, która na podstawie listy obecności stwierdziła,  

że w obradach Komisji uczestniczy 3 radnych, co wobec ustawowego składu 

Komisji wynoszącego 4 osoby, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji.  
 

 

Ad 2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 
 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem dziennego porządku obrad? 
 

Głosowanie:   za – 3, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 
 

Proponowany porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu nr 16 z 14 września 2020 r. Komisji Strategii i Promocji 

Miasta. 

4. Informacja dotycząca wydarzeń kulturalnych w okresie letnim. 

5. Sprawy bieżące. 
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Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 16 Komisji Strategii i Promocji Miasta. 
 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 16 Komisji z 14 września 2020 r.? 
 

głosowanie:   za – 3, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 

 

Ad 4. Informacja dotycząca wydarzeń kulturalnych w okresie letnim. 
 

Adriana Herrmann – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji 

Społecznej: 

Szanowni Państwo, jesteśmy w trudnym okresie. To lato nie wyglądało w tym 

roku jakbyśmy chcieli, ale robiliśmy wszystko co w naszej mocy, żeby całkowicie 

nie zamykać tej sfery kulturalnej Miasta, a jednocześnie, żeby zachować wszystkie 

zasady jakie nas obowiązywały w zakresie bezpieczeństwa.  

Generalnie odbyły się imprezy masowe przede wszystkim, czyli „Dni 

Inowrocławia”, „Ino rok festiwal”. To zawsze były takie duże imprezy, które  

w naszym kalendarzu imprez miały szczególny charakter. Oczywiście 

Ogólnopolski Festiwal Orkiestr Dętych. Musieliśmy odwołać „Art.-ino Festiwal”  

w związku z pandemią. Jednak doszliśmy do takiego punktu gdzie wydawało nam 

się, ze trzeba wesprzeć kulturę i dać mieszkańcom możliwość wsparcia tej kultury. 

Dlatego wspólnie z Kujawskim Centrum Kultury zorganizowaliśmy akcję-

regenerację, która miała za zadanie zaprosić mieszkańców Inowrocławia i okolic 

do wsparcia tej kultury i dlatego zorganizowane zostały w ramach tego koncerty – 

„Inowrocław 6, 5, 4”, gdzie było 6 artystów, 5 koncertów i 4 pokolenia. Te 

koncerty jak Państwo wiedzą były płatne dlatego, że postanowiliśmy dać 

możliwość uczestnictwa w tych wydarzeniach, a jednocześnie biorąc pod uwagę 

sytuację pandemiczną oraz to, że musieliśmy ponieść inne dodatkowe koszty. 

Wiadomo, że mieliśmy obawy co do tego, że taki model się sprawdzi i czy 

mieszkańcy zaakceptują takie rozwiązania, bo zazwyczaj te koncerty były 

bezpłatne i otwarte, a także nie było żadnych ograniczeń co do liczby osób. Myślę, 

że ta pandemia znacznie ograniczyła liczbę odbiorców, ale tak naprawdę trafiliśmy 

tak naprawdę do najbardziej zainteresowanych.  

Po krótce może przypomnę jakie koncerty odbywały się w ramach 

„Inowrocławskiej Akcji Regeneracji” – „Inowrocław 6, 5, 4”, że rozpoczęliśmy  

17 lipca br. a zakończyliśmy 13 września br. Gdzie wystąpili między innymi: 

Roksana Węgiel, Patrycja Markowska, Artur Gadowski i inni. Później 

zorganizowaliśmy bliżej września koncert przyjaźni z koncertem Organka.        

Dużo osób z zewnątrz zwracało nam uwagę, że mimo pandemii się nie poddaliśmy 

i organizowaliśmy te koncerty. 

Dodam jeszcze, że co roku odbywają się koncerty pod hasłem „Inowrocławskie 

Lato Muzyczne”. W tym roku, przed wybuchem pandemii mieliśmy zamiar, żeby 

te imprezy były dla wszystkich i, żeby nie ograniczyć się tylko do jednego artysty  

i jednego rodzaju muzyki. Chcieliśmy pokazać inowrocławianom, że rozszerzymy  

ofertę i pokarzemy, że w Muszli Koncertowej można słuchać różnych utworów.  
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W ramach „Inowrocławskiego Lata Muzycznego” od 5 lipca br. do 6 września br.  

w każdą niedzielę i święto odbywało się  12 koncertów.  

Informacja stanowi załącznik nr 3  do protokołu.  
 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Czy są pytania do przedstawionej informacji?  
 

Lidia Stolarska – członek Komisji: 

Chciałabym złożyć gratulacje i podziękowania dla całego Wydziału Kultury, 

Promocji i Komunikacji Społecznej za to, że w tak trudnych czasach koronawirusa 

udało się przeprowadzić w sposób bezpieczny tyle imprez kulturalnych 

skierowanych właściwie dla każdego mieszkańca. Także tutaj należy im się wielki 

szacunek.  
 

Adriana Herrmann – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji 

Społecznej: 

Dziękuję bardzo, na pewno przekażę te podziękowania, również instytucjom 

kultury, bo naprawdę dużo pracy włożyli w to, żeby wszystko odbyło się 

bezpiecznie.  
 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Nie ma więcej chętnych do zadawania pytań. Przystępujemy do głodowania. 

Kto z członków Komisji jest za pozytywnym zaopiniowaniem informacji  

dotyczącej wydarzeń kulturalnych w okresie letnim? 
 

Głosowanie:  za – 3,  przeciw – 0,  wstrz. się – 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady 

Miejskiej Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta 

Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356,  

z późn, zm.), Komisja Strategii i Promocji Miasta podjęła uchwałę nr 25/2020  

o przyjęciu informacji dotyczącej wydarzeń kulturalnych w okresie letnim. 
 

Ad 5.  Sprawy bieżące. 
 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

W tym punkcie żadnych spraw nie było. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam posiedzenie 

dzisiejszej Komisji. 

 

Przewodnicząca  

Komisji Strategii i Promocji Miasta 

 

Ewa Podogrodzka 
 

Protokółowała 

 

Maria Legwińska 


